
Zápis č. 26 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 6.1.2011 od 18:30h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Ing. Černý Jan, Plačková Hana,  Krutiš Libor, Ferda Dušan, Mgr. Zaplatílková 

Hana, Bc. Havlová Eva. 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem:

1. Zahájení 
2. Dětské hřiště 
3. Příprava výroční členské schůze 
4. Různé 

 
2) Dětské hřiště  
 
Předseda Jan Černý sděluje, že se mu pro stavbu dětského hřiště již podažilo obstarat všechny 
potřebné doklady, dokumenty a také souhlasy dotčených majitelů pozemků. S obcí byla 
uzavřena smlouva o „právu provést stavbu“. Poté bylo diskutováno, jaký typ plotu bude 
kolem hřiště (typ plotu musí být přesně specifikován a uveden v technické zprávě, která je 
přílohou pro řízení na stavebním úřadě). Po delší debatě bylo rozhodnuto do zprávy uvést, že 
plot bude tvořit jeden metr vysoké drátěnné pletivo - oplastované. Vně plotu bude vysázen 
živý plot – krušpánek (buxus).  
V pondělí 10.1.2011 zanese předseda podklady na stavební úřad, souhlas se záměrem 
v územím by tak mohl vydán v první polovině měsíce února 2011. 
 
3) Členská schůze  
Po kratší diskusi usneseno svolat Výroční členskou schůzi na neděli 20.2.2011 od 15h, místo 
konání restaurace U Kališů.    
Předseda Jan Černý požádal předsedkyni kontrolní komise o provedení kontroly účetnicví 
nejspozději do 18.2.2011. 
 
4) Volné návrhy 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že na rozsvícení vánočního stromu bylo připraveno: svařák 
20 litrů, punch 17 litrů, čaj 15 litrů. 
 
Dušan Ferda sděluje, že se narodila Tína Krutišová, předseda zašle přání. 
Vánoční strom odstrojíme v sobotu 8.1.2011 v 13.30h. 
Dále usneseno, že předseda napíše článek do zpravodaje ohledně hřiště a financování... 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 19:35. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


